Made in China صنع في الصين



**EN** Instruction manual

**NL** Gebruiksaanwijzing

FR Mode d'emploi

**DE** Bedienungsanleitung

ES Manual de usuario

PT Manual de utilizador PL Instrukcja obsługi

IT Manuale utente

**SV** Bruksanvisning

**CS** Návod na použití

دليل المستخدم AR

جهاز مساج للقدمين ديلوكس / جهاز تدليك القدمين. Foot Spa DeLuxe / Foot Spa DeLuxe Pro 01.565780.04.001 / 01.565781.04.001

# **EN** Instruction manual

### SAFETY INSTRUCTIONS

- Do not wind the cord tightly around the bath. Do not use the foot bath in the bathroom or shower, or near a sink(s)
- filled with water.
- Operate the bath with dry hands.
- Only allow the bath to be used by persons who can read and understand these instructions.
- Do not use the bath if it is damaged or if the cord is damaged. In this case, return the bath for repairs. A damaged cord can only be replaced by our technical service department with the special tools. • This foot bath is intended for household use only.
- Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.
- The appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. Children shall not play with the appliance. Cleaning and user maintenance shall not be made by
- children unless they are older than 8 and supervised. • The appliance has a heated surface. Persons insensitive to heat must be
- careful when using the appliance.
- If water leaks from the appliance, the appliance should no longer be used.

## SETTINGS

Setting 0 - Off

Setting 1 - Vibration

Setting 2 – Infrared & Keep warm function Setting 3 – Vibration & Infrared & Keep warm function

### BEFORE THE FIRST USE

- Take the appliance and accessories out the box. Remove the stickers, protective foil or plastic from the device.
- Before using your appliance for the first time, wipe off all removable parts
- with a damp cloth. Never use abrasive products.

  Place the device on a flat stable surface and ensure a minimum of 10 cm. free space around the device. This device is not suitable for installation in a

- Use a jug, small bucket or something similar to fill the bath with warm or cold water, whichever you prefer. The bath heater is strong enough to maintain the temperature of warm water for a period of time, but not to warm up cold water. So if you want a warm foot bath, use warm water of the
- desired temperature.

  Place a chair in front of the bath, plug in the appliance and switch it to the
- First sit and then place your feet in the bath. Do not stand in the bath!
  Make sure that the water does not splash over the edge of the bath or on the selector switch.

### **CLEANING AND MAINTENANCE**

cabinet or for outside use.

• After use, switch off the bath and remove the plug from the socket. · Clean the bath with clean water and a mild detergent, then dry off. Do not use any abrasive detergents or sponges.

## **GUARANTEE**

- This product is guaranteed for 24 months granted. Your warranty is valid if the product is used in accordance to the instructions and for the purpose for which it was created. In addition, the original purchase (invoice, sales slip or receipt) is to be submitted with the date of purchase, the name of the
- retailer and the item number of the product.

  For the detailed warranty conditions, please refer to our service website: service.princess.info

- 1. This product is warrantied for 2 Years, for detailed terms, please refer to the
- Warranty Card.
  2. Following parts are not covered by warranty:
- Knobs.

Any broken body parts.
 Approximate life of this appliance under normal conditions is 3 years.
 For service and repairs, please call the following numbers:

# United Electronics Co. Saudi Arabia (Toll-free) 800 124 0900



GUIDELINES FOR PROTECTION OF THE ENVIRONMENT This appliance should not be put into the domestic garbage at the end of its durability, but must be offered at a central point for the recycling of electric and electronic domestic appliances. This symbol on the appli-

ance, instruction manual and packaging puts your attention to this important issue. The materials used in this appliance can be recycled. By recycling of used domestic appliances you contribute an important push to the protection of our environment. Ask your local authorities for information regarding the point of recollection.

## SUPPORT

You can find all available information and spare parts at service.princess.info!

# دليل المستخدم AR

تجذّب ثنى السلك بشدة حول المسار الخاص به. لا تستخدم جهاز تحميم القدم في الحمام أو تحت الدش أو بالقرب من أي وعاء مملوء بالماء.

شغُل الحمان ببدين حافتين.

لا يجب السماح باستخدام الجهاز إلا بواسطة أشخا ص يمكنهم قراءة هذه التعليمات وفهمها.

لا تستخدم الجهاز إذا كان تالفا أو في حالة تلف الكبل. في هذه الحالة، يجب إعادة الجهاز لإجراء عمليات الإصلاح اللازمة. لا يجب استبدال الكبل التالف إلا بواسطة قسم ال صيانة التقنية التابع لنا باستخدام أدوات محدَّدة. هذا الجهاز للاستخدام المنزلي فقط.

يجب مراقبة الأطفال لضمان عدم عبثهم بالجهاز.

يمكن استخدام الجهاز من قبل أطفال تبلغ أعمارهم 8 سنوات فأكثر والأشخا ص ذوي القدرات المادية والحسية والعقلية المذخف ضة أو الأشخا ص الذين يفتقدون إلى الخبرة والمعرفة إذا ما توفر لهم الإشراف أو التعليمات الخا صة باستخدام الجهاز بطريقة آمنة وفهم المخاطر المعنية. يجب عدم عبث الأطفال بالجهاز. لا يجوز أن يتم تنظيف

و صيانة الجهاز من قبل الأطفال إلا إذا كانت أعمارهم تزيد عن 8 سنوات ويتوفر لهم الإشراف. سطح الجهاز يكون ساخنًا. يجب أن يتوخى الأشخا ص الذين لديهم حساسية من الحرارة الحذر عند استخدام الجهاز. يجب عدم استخدام الجهاز في حالة تسريبه للماء.

الإعداد 0 - إيقاف التشغيل

الاعداد 1 - اهتزاز

الإعداد 2 - وظيفة الأشعة تحت الحمراء و الاحتفاظ بالحرارة

الملائم دّركيبه في مق صورة أو للاستخدام الخارجي.

الإعداد 3 - اهتزاز ووظيفة الأشعة تحت الحمراء والاحتفاظ بالحرارة

أخرج الجهاز وملحقاته من العلبة. أزل جميع المل صقات والرقاقات المعدنية أو البلاستيكية الواقية من على الجهاز. امسح كافة القطع القابلة للإزالة بقطعة قماش مبللة قبل استخدام الجاهز لأول مرة. لا تستعمل المنظفات الكاشطة ضع الجهاز على سطح مستقر وتأكد من وجود مساحة فارغة بحد أدنى 10 مم حول الجهاز.هذا الجهاز من غير

استخدم أبريقًا أو دلوًا صغيرًا أو أي شيء مشابه لتعبئة الجهاز بالماء الدافئ أو البارد، أيهما تفضل. سخَان الجهاز

قدرته قوية بالقدر الكافي للحفاظ على درجة حرارة الماء الدافئ لمدة زمنية ولكنه لا يمكنه تسخين الماء البارد. لذا، استخدم ماءً دافئًا بدرجة الحرارة التي تف ضلها إذا كنت تريد ذلك.

ضع كرسيًّا أمام الجهاز، وقم بتو صيله بالطاقة وتشغيله وفقًا للإعداد المرغوب فيه. اجلس أولاً و ضع قدميك داخل الجهاز. لا تقف وقدميك داخل الجهاز!

تأكد من عدم تناثر الماء على حواف الجهاز أو المفتاح. التنظيف والصيانة

قم بابقاف تشغيل الحهاز وفصل المقدس من القادس بعد الانتهاء من الاستخدام.

نظُّ ف الجهاز باستخدام ماء نظيف ومنظَّ ف ناعم ثم جفَّفه. لا تستخدم أى منظفات كاشطة أو قطع إسفنجية.

هذا المنتج م ضمون لمدة 24 شهرا. الضمان الخاص بك يكون ساريا إذا تم استخدام المنتج وفقا للتعليمات وللغر ض الذي صُمم من أجله. بالإضافة إلى ذلك، يتم تقديم فاتورة أو قسيمة المبيعات أو إيصال الشراء الأصلي مع تاريخ الشراء، واسم تاجر التجزئة ورقم المنتج.

يُرجى الرجوع إلى موقع خدمتنا، للاطلاع على شروط الاضمان بالتفر صيل: service.princess.info

صبح. .جتنملاا نامض ترك ةءارق ىجري نامضلاا ماكحاً قضرعمل , نيماع قدمل نومضم زاهجلا اذه .1

نامض لاب قلومشم ريغ هانداً تانوكم لا .2

.رسكلل ةلباقلا ندبلا ءازجأ – ابيرقت تاونس 3 يضارتفولا معلا . قيداعلا ليغشتلا فورظ يلع دمتعي زاهجلل يضارتفوالا رمعلا

:ةيت الله حيل صتاله قن اي صل المدلات على الصتال المجري تالي المتال المتال المتال المتال المتال المتال المتال ا تاين ورتك لللل قدح تمال القادش ل 

مبادئ توجيهية لحماية البيئة

يجب عدم طرح هذا الجهاز في النفايات المذزلية في نهاية فترة استخدامه، ولكن يجب أن يُقدم إلى نقطة مركزية لإعادة تدوير الأجهزة المذزلية الكهربائية والإلكترونية. هذا الرمز الموجود على الجهاز، ودليل التعليمات ومواد التغليف تجذب انتباهك إلى هذه المسألة الهامة. المواد المستخدمة في هذا الجهاز يمكن إعادة تدويرها. من خلال إعادة تدوير الأجهزة المذزلية المستخدمة، فإذك تقدم مساهمة هامة لحماية بيئتنا. اطلب من السلطات المحلية معلومات بشأن نقاط إعادة التجميع.

يمكنك أن تجد جميع المعلومات وقطع الغيار متاحة على الموقع service.princess.info!

© Princess 2016